

bright

QUICK START GUIDE

BEFORE YOU BEGIN

Make sure your mobile device is running iOS 8.0 or higher, or Android™ 4.1 or higher.

Verify your network and ensure your mobile device is connected to a 2.4GHz Wi-Fi channel.

Consult your router documentation for detailed instructions on how to change wireless settings.

Once you have successfully configured your Bright Smart devices to a 2.4GHz network, you can switch back to mixed mode or use a cellular data network to control your smart devices.

DID YOU KNOW?

Most modern routers are dual-band meaning they support both 2.4GHz and 5GHz channels.

The most common wireless options are:

**Mixed:** The router will broadcast both 2.4GHz and 5GHz simultaneously under the same SSID. The device will choose which to connect to based on multiple variables (congestion, distance to router, etc.).

**2.4GHz:** Broadcast only on this channel.

**5GHz:** Broadcast only on this channel.

**Dual 2.4GHz and 5GHz using separate SSIDs:** Router will broadcast both channels and user manually decides which to connect to.



**1 WELCOME ABOARD!**  
Download the Globe Suite App from the App Store or Google Play to your mobile device.



**2 REGISTER/LOGIN**  
Launch the Globe Suite App.  
To register, enter your mobile phone number or e-mail address. Create a password, then log in to the app.  
OR log in if you already have an account.



**3 ADD A DEVICE**  
Insert your Smart Plug or Smart Bulb.  
Select the "+" symbol on the top, right-hand corner.  
Select your product type and follow the instructions within the App.



SET UP VOICE ASSISTANCE

Ensure your smart devices are already set up in the App.

Instructions can be found in the App:  
Select "Profile", select "Integration", choose your voice assistant and follow instructions.

THINGS YOU CAN SAY:

"Hey Google, turn off the bedroom lights."

"Hey Google, turn on the kitchen lights."

"Hey Google, turn on the coffee maker."

"Alexa, turn off the living room lights."

"Alexa, turn on the table lamp."

"Alexa, turn off the fan."

Not for emergency lighting.

DO NOT USE WITH STANDARD DIMMER.

The bulb is dimmable through the Globe Suite™ App.

App Store is a service mark of Apple Inc. Android, the "Google Play" logo, and the "Works with Google Assistant" logo are trademarks of Google Inc. Amazon, Alexa and all related logos are trademarks of Amazon.com, Inc. or its affiliates.



CONFORMS TO UL STD 60730-1  
CERTIFIED TO CSA STD E60730-1

bright

GUIDE DE DÉMARRAGE RAPIDE

AVANT DE COMMENCER

Assurez-vous que votre appareil mobile ait la version d'iOS 8,0 ou plus récente ou Android™ 4,1 ou plus récente.

Vérifiez votre réseau et assurez-vous que votre appareil mobile est connecté à un canal Wi-Fi de 2,4 GHz.

Consultez la documentation de votre routeur pour des instructions détaillées sur la configuration des paramètres sans fils.

Une fois que vous aurez configuré vos produits Bright Smart au réseau 2,4 GHz, vous pouvez repasser en mode mixte, ou utiliser votre réseau cellulaire pour contrôler vos produits intelligents.

LE SAVIEZ-VOUS?

La plupart de routeurs modernes sont à double bande, ceux-ci supportent les fréquences 2,4 GHz et 5 GHz.

Les options sans fil les plus courantes sont les suivantes :

**Mixtes :** Le routeur diffuse les fréquences 2,4 et 5 GHz simultanément sous le même SSID. Le produit choisira à quelle fréquence se connecter en mesurant quelques variables (achalandage, distance au routeur, etc.).

**2,4 GHz :** Diffuse uniquement à cette fréquence.

**5 GHz :** Diffuse uniquement à cette fréquence.

**Dual 2,4 GHz et 5 GHz pour des SSID séparés :** Le routeur diffusera les deux fréquences et l'utilisateur fera son choix de connexion.



**1 BIENVENUE À BORD !**  
Téléchargez sur votre appareil mobile l'application Globe Suite depuis l'App Store ou Google Play.



**2 ENREGISTREMENT/CONNEXION**  
Lancez l'application Globe Suite.  
Pour vous enregistrer, entrez votre numéro de téléphone mobile ou votre adresse courriel. Créez un mot de passe puis connectez-vous à l'application OU connectez-vous si vous avez déjà un compte.



**3 AJOUTEZ UN APPAREIL**  
Insérez votre prise intelligente ou ampoule intelligente.  
Sélectionnez le symbole «+» dans le coin supérieur droit.  
Choisissez votre type de produit et suivez les instructions dans l'appli.



CONFIGUREZ VOTRE ASSISTANT VOCAL

Veillez vous assurer que vos appareils sont déjà configurés dans l'appli.

Les instructions sont disponibles dans l'appli. Sélectionnez «Profil», sélectionnez «Intégration», choisissez votre assistant vocal et suivez les instructions.

CHOSÉS QUE VOUS POUVEZ DIRE :

«OK Google, éteinds les lumières de la chambre à coucher.»

«OK Google, allume la lumière.»

«OK Google, allume la cafetière.»

«Alexa, éteinds les lumières du salon.»

«Alexa, allume la lampe.»

«Alexa, éteinds le ventilateur.»

Ne convient pas aux voyants et lampes de sortie d'urgence

NE PAS UTILISER AVEC UN GRADATEUR STANDARD

L'ampoule est gradable par l'entremise de l'application Globe Suite™

App store est une marque de service d'Apple Inc. Android, le "Google Play" logo et le "fonctionne avec l'Assistant Google" logo sont des marques déposées de Google Inc. Amazon, Alexa et tous les logos connexes sont des marques déposées d'Amazon.com, Inc. ou de ses sociétés affiliées.



CONFORME À UL STD 60730-1  
CERTIFIÉ À CSA STD E60730-1